

Stenålderns samfällighet

PROTOKOLL

Styrelsemöte nr 3

Datum och tid: 2024-03-20 19.00
Plats: Hos Jan Sjögren
Närvarande: Björn Goffeng, Jens Nilsson, Erik Ehn Blomgren, Jan Sjögren, Olga Kolyada
Frånvarande: Marianne Nikitidis Claesson, Ingrid Kristensen, Ylva Selander

Punkt	Vad	Föredragande/ Ansvar
	Mötet öppnades	
1.	Val av justerare Pösse väljs till justerare.	
2.	Nedlagd tid sedan förra mötet Jens: 1 h Erik: 1,5 h Pösse: 5 h Ingrid: 0.5 h Björn: 2 h Olga: 0 h Ylva: 0 h Marianne: 0 h	
3.	Föregående mötesprotokoll Lagd till handlingarna	
4.	Uppdatering gamla ärenden A) Container – positiv respons (utom en). Bokar igen till våren, därefter utvärdering. B) Nycklar – Kodlås är inköpt o ska nu installeras. Nycklar finns ännu så länge hos Pösse gård1, Erik gård 2, Björn gård 3, Ingrid gård 4. Finns också ett dokument för utlåning av nyckel. Styrelsen lägger motion till årsstämman angående inköp av ev. gemensamma verktyg. C) Förtydliga uppdrag för gårdsförmännen – uppdatera info på hemsidan D) Lekplatser – ta in offert från firmor för ett förslag på upprustning av lekplatserna (förfrågan i höst, arbetas i budgeten för nästa år) – förslag på att snygga till sittplatserna. Vi avstår från utegym, då det byggs ett på Nöbbelöv.	Erik monterar Jens lämnar ett förslag till styrelsen Ylva söker anslag för lekplatserna Pösse letar firmor
5.	Underhåll A) Lekplatser, se punkt 4 D B) Taktvätten – har gått över förväntan. Pösse har hållit daglig kontakt med dom. Ligger kvar några trasiga pannor som de får hämta. Sitter även några trasiga pannor kvar på taken. Pösse tar en avstämning med entreprenören. Styrelsen beslutar att byta ut nockband och måla vindskivorna.	Pösse håller kontakt
6.	Info från laddgruppen Alla laddpunkter är installerade och driftsatta. Godkänd slutbesiktning. Ny kontakt med Lantmäteriet.	
7.	Övrigt	


	<p>A) Problem i garagen – kontakta styrelsen för åtgärder, kostnader kan återsökas från föreningen.</p> <p>B) Ekonomi – budget – årsredovisning nästa möte</p> <p>C) Finns skyltar hos Björn för att sätta upp i soprummen</p> <p>D) Ett farthinder på Gård 1 är bortkört i samband med snöröjning. Jens och Pösse kikar på det</p> <p>E) Nyckel gick sönder i ett garage i samband med laddstolpe-installationen. Samfälligheten betalar den boende och återsöker ev. kostnaden från Eways.</p> <p>F) Stämma 25 april kl.19, i Gunnesboskolans matsal, kallas senast 2 veckor innan. Tankar från styrelsen – i år; taktvätt radgaragen, spola avloppsledningar inkl. filmning – framöver - asfalt, bredband, omförhandling av avtalet med Tele2 (tidigare ComHem)</p> <p>G) Förberedelse av stämman – kallelse/dagordning granskas, underhållsplan genomgås liksom budgeten Styrelsemotion 1 – utvärdering Berger-Grönros, samt förslag att förlänga hans uppdrag årsvis, Styrelsemotion 2 – containers årligen fortsatt, Styrelsemotion 3 – filma avloppsledningar efter rensning Inga motioner från medlemmar har ännu inkommit (sista datum 29/2)</p>	<p>Fixas vid varje gårdsdag i vår</p> <p>Erik bokar lokal</p>
8.	Mötet avslutades	
9.	Kommande möte Ons 20 mars hos Ingrid nr 163 Mån 8 apr hos Ylva nr 97	

Vid protokollet

Justeras



Björn Goffeng



Jan Sjögren

Ordförande



Björn Goffeng